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Styrelsemöte 2023-05-16 19.00 via Zoom 

Deltagare: Camilla Ravenna, ordf 
 Anita Östby,sekr 
 Lena Källman Larsson 
 Maria Pagmark 
 Ulrika Anderberg 
 Laila Giertz 
 Britta Freudenthal 

 

1. Mötet öppnas 
Camilla förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordningen 
Godkändes. 

3. Val av justerare 
Maria justerar tillsammans med Camilla. 

4. Föregående mötes protokoll 
Regelverk för Veteranpriset i Syd ska tas fram av Sussi Aspegren och Per Svensson. 

5. Rapport från ordföranden 
Camilla deltog vid Monica Knutsson Halls begravning. SF hade bidragit med en vacker 
blomsteruppsättning. 
Vi har fått tillbaka RAS som är granskat av SKK. Några små justeringar ska göras.  

6. Rapport från kassören 
Bilagda resultat- och balansräkning godkändes. 

7. Rapport från sekreteraren 
Ansökan om officiell utställning 2025 ska vara inlämnad i september i år. Camilla 
föreslog att vi tillsätter en utställningskommitté med deltagare från Syd, Väst och 
Öst. Tas upp på nästa möte. 

8. Uppfödarpris Ferox 
Beslutades att vi återgår till det beslut årsmötet tog 2016 att överskottet per år 
används till symposier och föreläsningar för att främja avelsarbetet. 2021-2022 ses 
som ett undantag från den regeln. Beslutades att 3000 kr delas ut till den uppfödare 
som vinner uppfödargruppen på klubbens utställningar i år. 
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9. Skotte-Nytt 
En enkät har skickats ut till medlemmarna för att höra deras åsikt angående 
tidningens framtid. Hittills har ca 40 svar inkommit. 
 

10. Hemsidan 
En minnessida har skapats över Monica Knutsson Hall. 

11. Lokalkommittérna 
Syd och Öst fortsätter med sina skottepromenader. Inga aktiviteter i Väst. 

12. Övriga frågor 
Camilla har deltagit i ordförandekonferens för terrierraserna. Bland annat var 
punkten om bättre samarbete mellan de olika terrierraserna uppe. 

13. Nästa möte 
blir 26 juni kl 19. 

14. Avslutning 
Camilla avslutade mötet och tackade mötesdeltagarna. 
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